
Br.0012.3.1.2023         

 
Protokół Nr 47/23 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy  

ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski 
z dnia 24 stycznia 2023 r. 

 
Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3, sala II piętro, w godzinach 

9:00 – 10:50. Obecni byli: Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk, Wiceprzewodniczący Komisji 
Włodzimierz Borowik, Członkowie Komisji: Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 
Iwona Kołos, Danuta Karniewicz, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski.  

W posiedzeniu uczestniczyli także: Burmistrza Miasta Jarosław Borowski, Sekretarz Miasta 
Tamara Korycka oraz Kierownik Referatu Oświaty i Kultury Eugeniusz Jakubowski (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu).  

 
Dotyczy punktu nr 1 
 

Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła posiedzenie Komisji i powitała wszystkich 
zebranych. Poprosiła o sprawdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. Obecnych jest 10 
radnych.  
 
Dotyczy punktu nr 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że obecny punkt dotyczy ustalenia porządku 
obrad. Następnie odczytała proponowany porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu. 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 46/22 z posiedzenia Komisji w dniu 20 grudnia 2022 r. 
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2022 r. 
6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji uznała, że Komisja przyjęła 
zaproponowany porządek obrad. 
 
Dotyczy punktu nr 3 
 
Przyjęcie Protokołu Nr 46/22 z posiedzenia Komisji w dniu 20 grudnia 2022 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie 
protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 46/22 z posiedzenia Komisji w dniu 20 grudnia 2022 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
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Protokół Nr 47/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia  
24 stycznia 2023 r. 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, 
Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Dotyczy punktu nr 4 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek zwrotu kosztów przewozu uczniów 
niepełnosprawnych za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz poruszyła temat dowozu dzieci, stwierdziła, że gmina i powiat 
dowożą, a tylko w mieście jest problem.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski powiedział, że nie można mówić, że miasto nie dowozi, 
ponieważ na ten cel daje pieniądze. Wyjaśnił, że po pierwsze miasto nie ma busa, po drugie dzieci te 
chodzą do różnych miejsc, mamy tez mieszkańców miasta, którzy swoje dzieci wożą do Białegostoku.  
Wyjaśnił, że zmiany, które weszły są korzystne dla rodziców, jest stawka za kilometr, obejmuje to nie 
tylko koszt paliwa, ale i amortyzację.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek zwrotu kosztów przewozu uczniów 
niepełnosprawnych za 1 kilometr przebiegu pojazdu.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, 
Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie warunków udzielania wsparcia w zakresie dożywiania. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie warunków udzielania wsparcia w zakresie dożywiania.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, 
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Protokół Nr 47/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia  
24 stycznia 2023 r. 

Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania 
 i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Boćki. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Boćki. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, 
Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, 
Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych dla operatorów i 
przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Bielsk Podlaski, warunków i 
zasad korzystania z tych obiektów oraz stawki opłaty za korzystanie. 
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Protokół Nr 47/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia  
24 stycznia 2023 r. 

Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji  Danuta Karniewicz zapytała jakie zmiany są wprowadzane?  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że uchwała dotyczy przystanków, przy  
ul. Asnyka jest przesunięcie przystanku trochę dalej, jest to konieczne z uwagi na bezpieczeństwo. Na 
ul. Kolejowej zatrzymywały się autobusy dalekobieżne, a teraz przystanek jest przy dworcu PKP. 
Kolejny przystanek to na ul. Słowackiego, to nowy przystanek przy cmentarzu – wiata i miejsce na 
rowery.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych dla operatorów i 
przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Bielsk Podlaski, warunków i zasad 
korzystania z tych obiektów oraz stawki opłaty za korzystanie.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, 
Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Przystrefowej. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Przystrefowej.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, 
Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Iwona Kołos, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Protokół Nr 47/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia  
24 stycznia 2023 r. 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Gabriela Narutowicza. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała, czy będzie aktualizacja wyceny. Otworzyła dyskusję 
w przedmiotowej sprawie.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że każdy operat jest ważny dwanaście miesięcy, do 
przetargu zawsze jest dawana wyższa cena niż jest w operacie. Wyjaśnił, że dla miasta ta działka jest 
zbędna, stan techniczny budynku jest taki jaki jest i nikt tam nie zamieszkuje.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Gabriela Narutowicza.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miasta Bielsk Podlaski na 2023 
rok. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miasta Bielsk Podlaski na 2023 
rok. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, 
Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Protokół Nr 47/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
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Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Włodzimierz Borowik przedstawił jak wyglądała praca Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji. Odczytał uzasadnienie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, 
Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Iwona Kołos, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 5  
 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2022 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
sprawozdania z działalności Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2022 r. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, 
Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przyjęcie sprawozdania z działalności  Komisji.  
 
Dotyczy punktu nr 6 
 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
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Protokół Nr 47/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia  
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Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Członek Komisji  Artur Maciej Żukowski zwrócił się z prośbą o wyrównanie ul. Owsianej.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos poruszyła następujące tematy związane z blokiem socjalnym przy  
ul. Jagiellońskiej, a mianowicie: 

1. Czy były tam kontrole związane z pleśnią na ścianach i kontrole związane z problemami z 
elektrycznością? Jeżeli były takie kontrole, to kiedy? Czy miasto reaguje na to, że w nowym 
bloku jest pleśń na ścianach?  

2. Czy ktoś interesuje się tym jakie problemy mają ci mieszkańcy? Z tego co się dowiedziała, 
niektórzy mieszkańcy próbują się już wynieść z tych lokali, ponieważ warunki życia są tam 
trudne, również wynika to z warunków technicznych.   

 
Członek Komisji Krzysztof Grodzki powiedział, że naprzeciwko bloku przy ul. Wysockiego 41, tam 
gdzie jest żłobek stoi słup telekomunikacyjny, z którego zwisają jakieś kable (jest to działka miejska). 
Poprosił o jakąś reakcję, ewentualnie o ustalenie czyj to jest slup i do kogo można się zwrócić w tej 
sprawie.  
 
Członek Komisji Piotr Ostaszewski poinformował, że na ostatnim dyżurze radnego zgłosiła się do 
niego mieszkanka, sporządził notatkę z przyjęcia interesanta i chciałby dowiedzieć się, czy jakieś kroki 
zostały już podjęte, aby naprawić nawierzchnię pomiędzy budynkami  przy ul. 3 Maja 3 i 5? 
Mieszkanka zwróciła również uwagę, że w przypadku pożaru, straż pożarna będzie miała problem z 
dojazdem ww. drogą, ponieważ jest ona zbyt wąska.  
 
Członek Komisji Paweł Bierżyn zwrócił się z prośbą o wyrównanie ulic: Polnej, Szpitalnej i 
Obwodowej. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grodzki poruszył temat odśnieżania miasta. Zwrócił uwagę, że   
ul. E.Orzeszkowa nie jest odśnieżana, wobec tego zwrócił się z prośbą, aby przypomnieć firmom 
odśnieżającym, że przy tej ulicy jest jednostka miejska i jest dom wycieczkowy, do którego dojeżdżają 
ludzie. W ostatnich latach ulica jest zapominana.  
 
Członek Komisji Włodzimierz Borowik  zgłosił, że w zaułku ul. Białowieskiej (po prawej stronie za 
szpitalem) mieszkańcy mają problem z dojazdem, jest błoto.  
 
Członek Komisji Piotr Ostaszewski zapytał, czy ul. Bagnista była zlecana do odśnieżenia  w terminie 
październik-grudzień 2022 r., jeśli nie to dlaczego nie była zlecana? Jeśli była zlecana, to, dlaczego nie 
została odśnieżona?  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że odpowiedzi  w powyższych sprawach zostaną 
udzielone pisemne.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poruszyła problem czystości w naszym mieście, zgłosiła 
wniosek o zaproszenie na jedną z sesji Rady Miasta przedstawicieli firm sprzątających targowicę i 
miasto.  
 
Wobec braku uwag poddała pod głosowanie ww. wniosek.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zaproszenia na jedną z sesji Rady Miasta przedstawicieli firm sprzątających targowicę i miasto.  
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Protokół Nr 47/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia  
24 stycznia 2023 r. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, 
Eugenia Kruk, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Kołos, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja przyjęła wniosek.  
 
Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach gminnych 
w zachodniej części miasta (proponowana nazwa - Eugeniusza Berezowca) 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformował, że w tym punkcie obrad jest  rozpatrzenie 
wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach gminnych w zachodniej 
części miasta (proponowana nazwa - Eugeniusza Berezowca). Otworzyła dyskusję w tym punkcie 
obrad. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek.  
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach gminnych  
w zachodniej części miasta (proponowana nazwa - Eugeniusza Berezowca).  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, 
Eugenia Kruk, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Kołos, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji podała wyniki głosowania i stwierdziła, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną nazwę ulicy – Eugeniusza Berezowca.  

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji podziękowała zebranym za 
udział w posiedzeniu i zamknęła obrady komisji.  

Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
M. Germaniuk 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  
i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  

i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi  
 

Eugenia Kruk 


